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Høringssvar fra Auning Skolebestyrelse 

 

Vedrørende ressoucefordelingsmodeller: 

Skolebestyrelsen på Auning Skole ser med store fordele ind i nye ressourcefordelingsmodeller. Vores 
arbejde i bestyrelsen har et stort fokus på budget, og vi arbejder seriøst og optimere hvad muligt på den 
budgetramme vi bliver tildelt.  

 

En tildeling af skolernes budget til almenundervisning efter elevtal i stedet for antallet af klasser, vil sikre 
stabiliteten og minimere de økonomiske konsekvenser som der ses ind i, ved få ændringer i elevtal på 
årgangen. Vi kan herved arbejde mere seriøst og målrettet ud fra en stabil og gennemsigtig tildeling.  

 

Vi vil hertil pointere vigtigheden i, at tildelingen differentieres efter undervisningstimetal i indskoling, 
mellemtrin og udskoling, for at sikre den mest korrekte opgørelse af budget efter elevtal.  

 

Sidst ser vi positivt ind i anvendelse af index 100-modellen, hvorved vi får en opdateret model for området. 
Vi vil ligeledes opfordre til, løbende at revurdere denne i takt med udviklingen.  

 
PVA Auning Skolebestyrelse 
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